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2023-05-16 Det har inkommit frågor och svar i upphandlingen av Små konferenser och möten 2022, 

Helpension antal deltagare 5-60 som kan vara av intresse även i denna upphandling. 

Fråga: Är det möjligt att lägga anbud även om leveransorten ligger i en kommun som inte finns med som 

anbudsområde?

Svar: Anbudsgivarens Konferensanläggning ska vara belägen inom någon av de geografiska 

anbudsområden (kommun/kommundelar) som finns definierade i avsnitt 1.9 ”Antal Ramavtalsleverantörer 

per anbudsområde”. I de fall kommunen är indelad i en eller flera kommundelar framgår avgränsningarna av 

Bilaga Kartor (Små konferenser), undantaget för Stockholm kommundel 16 Hässelby-Vällingby och för 

Stockholm kommundel 17 Kista. 

Fråga: Kan man delta med anbud om man på den egna anläggningen inte erbjuder logi eller är det ett krav?

Svar: Logi är ett krav i Helpension men anbudsgivaren har, enligt avsnitt 4.1 ”Krav på Tjänsten”, möjlighet 

att använda en särskild Underleverantör för att uppfylla kravet på antal bäddar. En sådan underleverantör 

ska anges i dokumentet Anmälan om särskild Underleverantör. Denna handling ska ges in som 

kompletterande dokument.  Observera att enligt avsnitt 4.1.4.1 ”Krav på övernattningsrum, antal bäddar” 

ska bäddarna vara belägna inom Konferensanläggningen. Kravet på att bäddar ska vara belägna inom 

Konferensanläggningen anses uppfyllt i de fall dessa är belägna inom den enskilda byggnaden eller i 

byggnader belägna inom, till Konferensanläggningen tillhörande, avgränsad tomtmark. Detta gäller oavsett 

om anbudsgivaren erbjuder bäddarna inom den egna anläggningen eller via en särskild Underleverantör. Ett 

alternativ för de konferensanläggningar som inte kan erbjuda logi är att i stället lägga anbud i någon av 

upphandlingarna av Dagkonferens antal deltagare 5-60 eller Dagkonferens antal deltagare 61-150.

Fråga: Finns det möjlighet att se över avbokningsreglerna. Det är svårt att tillåta avbokning kostnadsfritt 

upp till 14 dagar innan mötet.

Svar: Avbokningsreglerna kvarstår.

Fråga: Om myndigheten vid avrop vill använda sig av en annan sittning är skolsittning/biosittning kan vi ta ut 

ett extra tillägg för lokal om behovet av sittningen kräver en större lokal? Detta är möjligt i den nuvarande 

upphandlingen. 

Svar: Anbudspriset omfattar, utöver övriga i konferenspaketet ingående Tjänster; skolsittning för 61-80* 

och biosittning för 81-150* deltagare. *Anpassat deltagarspann.

Fråga: Är det korrekt att logirummen skall vara tillgängliga 15.00-12.00? Vi har idag, som de flesta 

leverantörer, 15.00-11.00 för att kunna hantera städning innan nästa incheckning

Svar: Enligt avsnitt 4.1.4.2 ”Krav på övernattningsrum, tillträde till rum” ska övernattningsrummet vara 

tillgängligt från och med senast kl.15:00 ankomstdagen till och med senast kl. 12:00 avresedagen.

Fråga: Upphandlingarna är omnämnda med 2022 men gissar att det är fel angivet & skall korrigeras till 

2023?

Svar: Nej 2022 är korrekt då projektet startade under 2022.

Fråga: En fråga ang. Uppräkningstalet. I upphandlingen står det att det är 1 men i exemplet står det 1,5 

vilket är det som gäller?

Svar: Uppräkningstalet i upphandlingarna Små konferenser och möten är 1. Uppgifterna i bilagan 

Utvärderingsmodell uträkningstal i procent, är enbart ett exempel på hur uträkningen går till. 

Fråga: Fråga 4.1.2.8 krav på möteslokal, insyn. Vi har gardiner framför glasfönster mot konferenskorridor. 

Räcker detta som möjlighet att förhindra insyn i möteslokal?

Svar: Ja i de fall gardinerna helt skyddar mot insyn.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-05-23  11:15
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2023-05-23 Det har inkommit frågor i övriga upphandlingar av Konferenser och möten 2022, som kan vara 

av intresse även i denna upphandling, se nedan.

Fråga: Fråga 4.1.2.9 Ljudanläggning. Vad innebär "där det krävs"? Finns det en gräns för t.ex lokalens 

storlek? Takhöjd?

Svar: Med ”där det krävs” avses, som framgår av avsnitt 4.1.2.9 ”Ljudanläggning”, att det krävs för att 

uppnå god hörbarhet i möteslokalen. Det finns inte några angivna gränser för möteslokalens storlek eller 

takhöjd. 

Fråga: Skall utkastet avseende personuppgiftsbiträdesavtal fyllas i och bifogas med övriga dokument i 

upphandlingen?

Svar: Som framgår av avsnitt 1.2 ”Innehållsförteckning” är Utkast personuppgiftsbiträdesavtal en bilaga som 

innehåller information och ska därmed inte bifogas  med anbudet. Vid behov kan dokumentet att användas 

vid avrop.

Fråga: Då vi inte är ett hotell, utan en renodlad konferensanläggning, har vi inte någon traditionell 

reception, utan ett kluster med 3 kontor där vi hjälper och tar emot våra kunder. Är det krav på hörslinga i 

våra kontor?

Svar: För att kriteriet ska vara uppfyllt ska fast eller mobil hörslinga finnas i reception och möteslokal. Då 

klustret av kontor, i det aktuella fallet, ersätter reception ska även dessa kontorslokaler ha mobil eller fast 

hörslinga för att kriteriet ska vara uppfyllt.

Fråga: 8-204.2.3.4 Källsortering för deltagare. Avser denna källsortering i varje möteslokal eller att det finns 

i huset. Vi har Papper/Organiskt och övrigt i våra konferenslokaler men det finns för plast och metall i huset.

Svar: För att kriteriet ska vara uppfyllt ska gästerna ha möjlighet att inom Konferensanläggningen 

källsortera enligt minst tre (3) av de angivna fraktionerna. 

Fråga: 8.204.2.2.10 Endast flergångsglas/flergångsmuggar. Det står att det bara får stå där det serveras 

dryck. Menas det att man inte går ha kaffemuggar uppställda på t.ex en serveringsstationer om det inte för 

tillfället inte serveras dryck. (Vi har serveringsytor där det förbereds för kommande serveringar senare på 

dagen/kvällen). Annars ser jag gärna en förklaring till denna text, det är ju inte så att vi random ställer ut 

glas och muggar på olika platser på anläggningen.

Svar: För att kriteriet (avsnitt 8-204.2.3.10) ska vara uppfyllt ska endast flergångsglas/flergångsmuggar 

finnas på de platser (bord eller andra serveringsytor) där drycker (varma eller kalla) serveras under 

konferensen.  

Fråga: 8.204.2.5.9 Kaffe och te. Då stora delar av vår anläggning är publika ytor, serverar vi kaffe och te till 

våra konferensgäster när det är beställt. Vi har alltså ingen yta där vi kan ha en kaffemaskin, där man kan 

"trycka" fram en kopp. Med hänvisning till 8-204.2.3.3 Matsvinn, vore skulle detta drastiskt öka vårt matsvinn 

om vi skulle flera gånger per dag ställa fram termosar med kaffe för t.ex. 50 personer för att det kanske, 

kommer att gå ut och ta en kopp.

Svar: För att kriteriet ska vara uppfyllt ska Konferensanläggningen erbjuda kaffe och te hela dagen utan 

kostnad. Hur kaffe/te serveras, i termos, automat eller på annat sätt är inte reglerat.  

Fråga: 8-204.2.5.10 Alternativa huvudrätter till lunch. Vi arbetar med serverad lunch, där vi lagar exakt antal 

beställda luncher, för att minska miljöpåverkan med matsvinn. Det står att det skall finnas minst två 

alternativa huvudrätter till lunch, gäller detta bara om det är buffélunch. Vi kan erbjuda två rätter, men det 

måste då förbeställas, precis som specialkost. Med hänvisning till 165.2.3.3 Matsvinn, om vi ska laga dubbelt 

antal rätter för att man ska kunna välja, skulle detta drastiskt öka vårt matsvinn. Dessutom blir kostnaden 

dubbel vilket kunden i slutändan får betala.

Svar: För att kriteriet ska vara uppfyllt ska det finnas minst två (2) alternativa huvudrätter (fågel/kött och 

fisk) till lunch. Detta gäller oavsett om Konferensanläggningen erbjuder buffélunch eller bordsservering. 

Denna typ av alternativa rätter ska inte behöva förbeställas särskilt.    

Fråga: Min fråga gäller 8-204.2.5.15 och 8-204.2.5.16. Får vi begära in önskemål om matval senast 5 dagar 

innan konferensen start

Svar: För att kriteriet enligt avsnitt 8-204.2.5.15 "Alternativa huvudrätter till lunch" och avsnitt 8-204.2.5.16 

"Alternativa huvudrätter till middag" ska vara uppfyllt ska det finnas två (2) alternativa huvudrätter  

(fågel/kött och fisk) till lunch respektive middag. Denna typ av alternativa rätter ska inte behöva förbeställas 

särskilt.  

Fråga: Frågor på bilaga Priser: Konferenslokaler - när ni här efterfrågar maxkapacitet. Handlar det då om 

max för den lokalen med dess sittning. Inget att göra med efterfrågad maxkapacitet antal bäddar? 

Konferenslokaler - Skall de priser som efterfrågas heldag innehålla logi samt middag? Konferenslokaler - 

skall de priser som efterfrågas halvdag innehålla logi samt middag? 

Svar: Maxkapacitet avser information om konferensanläggningens maxkapacitet för respektive sittningsform 

(redovisas under rubriken Konferenslokaler) respektive antal bäddar (redovisas under rubrik Övernattning). 

De priser som efterfrågas i bilaga Priser under rubriken Konferenslokaler avser pris per deltagare för 

konferenslokal, heldag och halvdag för respektive sittning. Pris för förtäring och logi redovisas under 

rubrikerna Förtäring respektive Övernattning.

Fråga: Vad räknas som övrig kommun del, då det inte gick att utläsa genom de bifogade kartorna då det inte 

fanns med för flertal städer.
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Svar: Se svar på fråga 17.

Fråga: 7.18.2 Avbokning av Tjänst Bilden av tabellen är klippt så det går bara att ser kolumnen fullt ut till och 

med 151-250

Svar: Bilden på tabellen är beskuren i pdf (vi ber om ursäkt för det) men tabellen framgår i sin helhet när 

man klickar på länken för kapitel 7 ”Allmänna villkor” i TendSign.  

Fråga: Vad jag förstår så viktas inte priset på grupprum i år? Det priset som sätts på grupprum har ingen 

betydelse?

Svar: Priset för grupprum utvärderas inte i upphandlingen men priset för betydelse vid avrop från 

Ramavtalen enligt den särskilda fördelningsnyckeln.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-05-25  16:14

2023-05-25 Det har inkommit frågor i övriga upphandlingar av Konferenser och möten 2022, som kan vara 

av intresse även i denna upphandling, se nedan.

Fråga: Fråga avseende punkten 6.17.3 Ramavtalsleverantörens rätt till överlåtelse av Ramavtalet, i utkastet 

till ramavtal. Vi uppfattar det som att detta avtalsvillkor omfattar situationer där det sker ett faktiskt byte av 

ramavtalsleverantör (dvs. att det sker förändring i vem som är avtalspart), och att avtalsvillkoret därmed 

inte omfattar situationer då det enbart sker förändringar i ägandet av ramavtalsleverantören (dvs. då 

aktierna i ramavtalsleverantören överlåts). Är detta korrekt uppfattat?

Svar: Det stämmer att avtalsvillkoret omfattar faktisk byte av avtalspart, och inte de situationer som endast 

innebär att ramavtalsleverantörens ägarsammansättning ändras i samband med aktieöverlåtelse.

Fråga: Jag har en fråga angående tidigare information om att styrka kravet på 5.6.2.1.b. och om man 

eventuellt behöver ange ett alternativt sätt att styrka ekonomisk ställning. Behöver man redan i 

upphandlingen på 5.6.2.1.b skriva vilket alternativt sätt man vill använda om det är aktuellt och behöver 

man då även lämna in denna handling (ex en annan kreditupplysning) med upphandlingen? Eller räcker det 

att man på fråga 5.6.2.1.b svarar. Om kreditupplysningen i Creditsafe skulle falla under 40 avser vi att 

använda ett av alternativen 1-5 för att styrka vår ekonomiska ställning.

Svar: I de fall anbudsgivaren inte uppfyller kravet om rating på lägst 40 enligt kreditupplysningsföretaget 

Creditsafe AB:s register så ska anbudsgivaren i svaret på fråga b) i avsnitt 5.6.2.1 ”Alternativa sätt att 

styrka ekonomisk och finansiell ställning” preliminärt ange vilket/vilka av de fem (5) alternativa sätten att 

styrka ekonomisk och finansiell ställning som anbudsgivaren vill använda. Anbudsgivaren styrker kravet på 

ekonomisk ställning genom att, som kompletterande dokument, lämna in alternativ utredning enligt avsnitt 

5.6.2.1. Kompletterande dokument lämnas in, som framgår av avsnitt 5.8  "Sammanställning över 

kompletterande dokument” utan dröjsmål när Kammarkollegiet begär det dvs. de bifogas INTE anbudet.

Fråga: Fråga 1. Sker det en indexhöjning varje år fr.om. 2025 och framåt? Är det ni som styr denna eller kan 

vi vara med och påverka? 

Fråga 2. Finns det ett pristak för respektive del (paket, lokalhyra, logi osv.) som då kan medföra att om man 

överstiger detta tak medför det att man inte kommer vidare i upphandlingen?

Svar: Svar 1: Enligt avsnitt 6.11.2 ”Prisjustering” är priserna fasta i ett (1) år från och med att Ramavtalet 

har trätt i kraft. Därefter kan Kammarkollegiet begära prisjustering en (1) gång per avtalsår i enlighet med 

SCB:s index KPI, huvudgrupp ”Restauranger och logi”. 

Svar 2: De priser som anges i anbudet utgör anbudsgivarens avtalade priser vid avrop från ett eventuellt 

kommande Ramavtal. Kammarkollegiet har i upphandlingen inte något pristak för respektive paket, lokal, logi 

osv. utan anbudsgivaren kan i anbudet fritt lämna priser på det som efterfrågas. 

Fråga: Ny fråga ang ert svar på min tidigare fråga (se informationsmeddelande 2023-05-23): har jag 

verkligen förstått er korrekt att en grupp på t.ex. 40 pers ska kunna komma till bords och vi ska ta upp 

beställning där och då om de vill ha fisk eller kött/kyckling? Detta är orimligt och kommer att få som 

konsekvens att luncherna och middagarna kommer att ta dubbelt så lång tid och dessutom kommer vi att 

öka vårt matsvinn rejält. Vanligtvis äter samtliga deltagare i grupperna samma lunch/middag ( med undantag 

av specialkost) . Detta är fullständig praxis i branschen. Även vad det gäller privata sällskap finns det inte 

många restauranger som skulle kunna hantera att det tas beställningar på plats för så stora sällskap. Detta 

är något som vi gör för att kunna garantera snabb och professionell service. Konferensgrupper efterfrågar 

ofta effektiva luncher då det är tighta scheman och detta kommer inte att gå att genomföra med bibehållen 

kvalité och service.

Svar: För att uppfylla, och därmed få poäng för, KRITERIET i avsnitt 8-204.2.5.15 och 8-204.2.5.16 avseende 

minst två (2) alternativa huvudrätter (fågel/kött och fisk) till lunch respektive middag ska anbudsgivaren 

kunna erbjuda två alternativa (fågel/kött och fisk) rätter i de fall avropsberättigad efterfrågar detta. Detta 

sker vanligtvis vid avropet. För att uppfylla KRAVET i avsnitt 4.1.5.2 ”Krav på måltider, vegetariska alternativ” 

och avsnitt 4.1.5.4 ” Krav på måltider, specialkost” ska anbudsgivaren kunna erbjuda specialkost (kost som 

är anpassad tillallergier, överkänslighet och andra medicinska behov) och vegetariska alternativ om den 

beställs senast fem (5) dagar innan konferensen inleds.

Fråga: Har jag förstått er korrekt att priset för konferenspaketet ska innehålla logi/person, lokal för en 

dag/person, 2 x fika, 1 lunch samt 1x 2-rätters middag? Och är det förrätt och huvudrätt eller huvudrätt och 

efterrätt som ska ingå i priset?

Svar: I avsnitt 8-204.2.1 ”Anbudspris” framgår att anbudsgivaren ska lämna pris för ett konferenspaket per 

deltagare. Ett konferenspaket för Helpension antal deltagare 61-150, ska minst innehålla: möteslokal (inom 
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respektive deltagarspann), förtäring ((förmiddags-fika, lunch (en rätt alternativt buffé inklusive måltidsdryck 

och kaffe/te), eftermiddags-fika, middag (två rätter inklusive måltidsdryck och kaffe/te)) samt övernattning 

inklusive frukost. 

Priset för övernattning avser en övernattning för en person i ett rum inklusive frukost. 

Priset gäller oavsett vilken rumskategori (standard, superior, plus, business, extra eller annan benämning) 

som erbjuds eller huruvida det är ett enkelrum eller dubbelrum. 

Pris per deltagare ska lämnas för följande deltagarspann: 61-80 deltagare och 81-150 deltagare. En 

tvårättersmiddag kan bestå av förrätt och varmrätt alternativt varmrätt och dessert enligt avropsberättigads 

önskemål. 

Fråga: När det gäller 8-204.2.5.6 Höj-/sänkbart, alternativt ståbord. Vi har tillgång till 1 höj-/sänkbart 

ståbord i alla lokaler för talare. Räcker det?  I en av våra möteslokaler så är det bara rektangulära ståbord 

(ej höj-/sänkbara) och barpallar, som utgör möblerna i stället för klassiska bord och stolar. Räcker det för att 

uppfylla kriteriet?

Svar: För att uppfylla och därmed erhålla poäng för kriteriet i avsnitt 8-204.2.5.6, ska det finnas tillgång till 

minst ett (1) höj-/sänkbart bord alternativt ståbord i möteslokalerna. För att uppfylla kravet i avsnitt 4.1.2.1 

"Krav på möteslokal, möblering bord och/eller stolar" ska möteslokal vara möblerad med lämpliga bord 

och/eller stolar anpassade efter sittningsform.

Fråga: Fråga 1: Återkommer till fråga 14 gällande priser i formuläret konferenslokaler. Vill ni förtydliga när 

priset i denna ruta kan bli aktuell? Gäller det tex en tillkommande gäst som inte ska övernatta? Ev mat 

betalar gästen enligt förtäring. Tänker ni att vi kan debitera en kostnad för en tillkommande gäst som 

endast är med dagtid på en Helpensionskonferens. 

Fråga 2: I denna upphandling nämns ingenting om att frukt eller godis ska ingå i konferenspaketet?

Svar: Svar 1: Enligt avsnitt 8.2.2 "Priser särskild fördelningsnyckel" avser de priser och/eller den information 

som anbudsgivaren ska lämna på efterfrågade Tjänster i bilaga Priser, avsedda att användas vid Avrop 

genom särskild fördelningsnyckel och för tillkommande eller avgående deltagare och Tjänster. 

Svar 2: Det finns inte något krav på att frukt eller godis ska ingå i konferenspaketen. 

Fråga: Om anläggningen är Svanen märkt måste man ändå • göra en beskrivning av anbudsgivarens 

miljöledningssystem som innehåller i punkt 1-4 nedan efterfrågade uppgifter.

Svar: Är Konferensanläggningen miljöcertifierad ska anbudsgivaren, som kompletterande dokument, lämna 

ett giltigt certifikat för ett det aktuella miljöledningssystemet, i detta fall Svanen. Någon beskrivning utöver 

det behövs då inte.

Fråga: Avtalets längd - är det 2+1+1 år? Jag läser 48 månader men också datumet 2027-12-31

Svar: Enligt avsnitt 1.7 "Ramavtalets ingående och löptid" beräknas Ramavtalet träda i kraft 2024-01-01, om 

upphandlingen inte blir föremål för överprövning, och löper därefter under en period av högst 48 månader. 

Om Ramavtalet tecknas 2024-01-01 löper det således som längst t.o.m. 2027-12-31.

Fråga: Varför finns kravet på att restaurang ska finnas i byggnaden? Vi har olika restauranger vi samarbetar 

med på 50-200 meters avstånd. Ett upplägg som avropande myndigheter varit nöjda med i alla år vi funnits 

med i avtalet. Är det hotell som drivit igenom detta krav?

Svar: Detta är ett beslut Kammarkollegiet har tagit baserat på de synpunkter och önskemål som framkommit 

från avropsberättigade under förstudien samt löpande under förvaltningen av befintliga Ramavtal inom 

Konferenser och möten.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-05-30  16:38

2023-05-30 Det har inkommit frågor i övriga upphandlingar av Konferenser och möten 2022, som kan vara 

av intresse även i denna upphandling, se nedan.

Fråga: Det finns en ruta i prisbilagan som skall fyllas i som heter "Tillkommande helpensionsfrukost. Vad 

innebär detta, frukost ingår ju i logipriset?

Svar: Med tillkommande helpensionsfrukost avses frukost för deltagare som inte har övernattat, t.ex. en 

föreläsare som ansluter på morgonen och ska äta frukost motsvarande den frukost som erbjuds deltagare 

med helpension.    

Fråga: Man skall fylla i antal bäddar i prisbilagan, är det totalt på hotellet eller antal standardrum?

Svar: Med antal bäddar avses det totala antalet bäddar inom Konferensanläggningen oavsett standard på 

rum. Observera, som tidigare nämnts, att med bäddar avses bäddar inte rum. En dubbelsäng bestående av 

två sängar som går att dela på utgör två bäddar. En dubbelsäng bestående av en säng som inte går att 

dela på utgör en bädd. Som framgår av avsnitt 8.2.1 "Anbudspris" gäller priset för ett konferenspaket 

oavsett vilken rumskategori (standard, superior, plus, business, extra eller annan benämning) som erbjuds. 

Detsamma gäller för priset för Övernattning inklusive frukost i bilaga Priser.

Fråga: I huvuddokumentet för upphandlingen. 6.5 Ramavtalets handlingar och deras inbördes ordning finns 

det uppräknat ett antal bilagor: Bilaga Krav på Tjänst, Bilaga Kravkatalog. Jag hittar ingen bilaga som heter 

"Krav på Tjänst" eller bilaga Kravkatalog bland underlagen med bilagor i upphandlingen. Anledningen till 

fråga är att i punkten: 8-204.3.3.4 Specialkost utöver definition avsnitt Krav på måltider, specialkost. a. Har 

Konferensanläggningen möjlighet att tillhandahålla måltider för övriga kostönskemål utöver specialkost 

enligt avsnitt Krav på måltider, specialkost (mot extra debitering)? Efterfrågas UTÖVER specialkost enligt 

avsnittet Krav på måltider och specialkost. Hittar inget avsnitt med detta!! Skall det ligga som en kryssruta i 
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upphandlingen eller som text i bilagan Krav på Tjänst eller Kravkatalogen?

Svar: Bilaga Krav på tjänst och bilaga Kravkatalog finns inte ännu utan är bilagor som kommer att tillhöra 

ramavtalet. Bilagorna kommer att skapas utifrån de kommande Ramavtalsleverantörernas lämnade anbud. I 

avsnitt 8-204.3.3.4 efterfrågas INFORMATION om konferensanläggningen har möjlighet att erbjuda övrig 

kost utöver definitionen specialkost i avsnitt 4.1.4.3 Krav på måltider, specialkost. Anbudsgivaren har här 

möjlighet att beskriva vilken annan kost som kan erbjudas. Informationen kommer att publiceras på 

avropa.se och finnas som information till avropsberättigade myndigheter. 

Fråga: På vårt hotell (i samma byggnad) har vi ett annat företag som äger och sköter driften av 

konferensrummen. Vi gör bokningarna för våra konferensgäster men de kommer att ta hand om gästerna på 

plats. Räcker det att vi lämnar dem som underleverantör eller måste vi även åberopa deras kapacitet. 

Självklart så uppfyller de samtliga skall krav.

Svar: Det företag som i frågan ”sköter driften av konferensrummen” och ”tar hand om konferensgästerna” 

är, enligt avsnitt 4.1 ”Krav på Tjänsten”, att betrakta som särskild Underleverantör. I avsnitt 5.8 

”Sammanställning över kompletterande dokument” framgår att anbudsgivaren ska ange särskild 

Underleverantör i Anmälan om särskild Underleverantör som ges in som kompletterande dokument när 

Kammarkollegiet begär det. Vidare framgår av avsnitt 5.8 att i de fall särskild Underleverantör åberopas, 

kommer Kammarkollegiet som kompletterande dokument, även att begära in det åberopade företagets (den 

särskilda Underleverantörens) åtagande att anbudsgivaren förfogar över åberopade resurser enligt avsnitt 

Kvalificeringskrav och (som i den aktuella frågan) krav på antal bäddar och/eller drift av 

konferensverksamheten enligt avsnitt 4.1 ”Krav på Tjänsten”.

Fråga: Vi håller på med certifiering av Green Key, vilket dokument behöver vi bifoga för att påvisa det?

Svar: För att uppfylla kravet enligt avsnitt 5.6.3 "Miljöledningssystem" ska anbudsgivaren, som 

kompletterande dokument, inkomma med antigen ett giltigt certifikat för ett visst miljöledningssystem, t.ex. 

ISO 14001, EMAS-registrering, EU Ecolabel, Svanen, Green Key, eller en beskrivning av anbudsgivarens 

miljöledningssystem som innehåller i avsnittet under punkt 1-4 efterfrågade uppgifter. Är certifieringen inte 

klar ska således en beskrivning enligt punkt 1-4 i avsnitt 5.6.3 lämnas som ett kompletterande dokument.

Fråga: Om man inte fått sin nya certifiering av Svanen kan man bifoga den gamla certifiering till vi fått det 

nya?

Svar: Ja om certifikatet fortfarande är giltigt. Är certifikatet inte längre giltigt lämnas istället en beskrivning av 

anbudsgivarens miljöledningssystem som innehåller i avsnitt 5.6.3 "Miljöledningssystem" under punkt 1-4 

efterfrågade uppgifter.

Fråga: Hur fyller man i Bilaga Utkast särskild fördelningsnyckel? Excel fil som bilaga. Vad ska jag fylla i här? Är 

det exempel på hur en konferens kan se ut hos oss?

Svar: I avsnitt 1.2 ”Innehållsförteckning” framgår att bilaga Särskild fördelningsnyckel/tillkommande eller 

avgående deltagare och Tjänster, är en bilaga som innehåller information och som INTE bifogas med 

anbudet. Bilagan (som ännu är ett utkast) finns med för att åskådliggöra för anbudsgivare hur Avrop genom 

särskild fördelningsnyckeln kan komma att fungera.

Fråga: Om man inte har ett giltigt certifikat gällande miljöledningssystemet ska man då bifoga en beskrivning 

av vårt gällande miljöledningssystem?

Svar: Har anbudsgivaren inte något giltigt certifikat för ett visst miljöledningssystem, t.ex. ISO 14001, 

EMAS-registrering, EU Ecolabel, Svanen, Green Key, lämnas istället en beskrivning av anbudsgivarens 

miljöledningssystem som innehåller i avsnitt 5.6.3 "Miljöledningssystem" under punkt 1-4 efterfrågade 

uppgifter.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-06-01  16:50

2023-06-01 Det har inkommit frågor i övriga upphandlingar av Konferenser och möten 2022, som kan vara 

av intresse även i denna upphandling, se nedan.

Fråga: Hur vill ni att vi fyller i på fritexen på den geografiska delen X.3.2 c och d. Är det okej att svara så 

här? På fråga c) Vi har 150 rum samtliga kan användas som enkelrum. På fråga d) Vi har 150 rum, av dessa 

kan 100 användas som dubbelrum (av dessa 100 har vi 29 med delade sängar). Eller vill ni att vi svarar 

enbart för hur många rum som har delade sängar i fråga d?

Svar: Som Kammarkollegiet uppfattar frågan finns totalt 150 rum på Konferensanläggningen, av dessa är 29 

dubbelrum med delade sängar (vilket är ett krav i denna upphandling) och övriga blir då är enkelrum. I 

avsnitt 8-204.3.2 ”Information om Konferensanläggningen” anges då ”121” som svar på fråga c) och 29 som 

svar på fråga d).

Fråga: I prisbilaga för helpension och dagpaket ska frågan gällande Extra Lokal vara per person pris för 

enbart lokal?

Svar: I Bilaga Priser efterfrågas under rubriken ”Extra lokal” priset en (1) extra lokal inom respektive 

deltagarspann.  Priset avser således lokal och inte per person.

Fråga: "Konferensanlaaggningen ska ha matsal/restaurang. Matsal/restaurang med bord och stolar ska vara 

belaagen inom Konferensanlaaggningen." Går det då att ha en catering-leverantör för förtäring i denna 

upphandling? Man anmäler en underleverantör helt enkelt?

Svar: Enligt avsnitt 4.1.4.1 ”Krav på måltider, matsal” ska Konferensanläggningen ha matsal/restaurang med 

bord och stolar, belägen inom Konferensanläggningen dvs. inom den enskilda byggnaden eller i byggnader 
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belägna inom, till Konferensanläggningen tillhörande, avgränsad tomtmark. Måltiderna kan tillredas och 

tillhandahållas av en Underleverantör inom Konferensanläggningen. Anmälan om särskild Underleverantör 

görs enbart för Underleverantörer som åberopas för att uppfylla kravet på DRIFT av 

konferensverksamheten, se avsnitt 4.1 ”Krav på Tjänsten” och avsnitt 6.13 ”Underleverantör”.

Fråga: Förtydligande till tidigare svar: Svar: För att uppfylla, och därmed få poäng för, KRITERIET i avsnitt 

8-204.2.5.15 och 8-204.2.5.16 avseende minst två (2) alternativa huvudrätter (fågel/kött och fisk) till lunch 

respektive middag ska anbudsgivaren kunna erbjuda två alternativa (fågel/kött och fisk) rätter i de fall 

avropsberättigad efterfrågar detta. Detta sker vanligtvis vid avropet. Hur ska vi tolka ordet "vanligtvis"? Kan 

vi neka dem om det inte sker vid avropet? Dvs kan de (om de vill) kräva detta (om vi har skrivit ja på det 

alternativet) om de inte har efterfrågat detta i avropet? Vi kan omöjligt svara ja på den frågan om de kan 

kräva detta nära inpå ankomst när matbeställningen redan är gjord. Annars så får alla våra 

konferensbokare välja mellan flera rätter om detta görs i god tid i förväg (vid större beställningar).

Svar: Med ”vanligtvis” avses att önskemål om två alternativa rätter i de allra flesta fall kommer framgå i 

Avropet. Något krav på avropsberättade att det ska ingå i Avropet finns inte men i den kommande 

vägledningen till avropsberättigade kommer detta att finnas med som en rekommendation. I det fall 

anbudsgivaren inte kan uppfylla kriteriet till angivna villkor så svarar anbudsgivaren nej på frågan. 

Fråga: I prisbilagan under övernattning ska priset vara per person som delar eller för hela dubbelrummet?

Svar: I Bilaga Priser efterfrågas två priser under rubriken ”Övernattning”: A) Priset för en (1) övernattning 

inkl. frukost för en (1) person i ett (1) rum (enkelrum eller dubbelrum). B) Priset för en (1) övernattning inkl. 

frukost för en (1) person i delat rum dvs. pris för en (1) person i ett delat dubbelrum.

Fråga: En fråga angående avbokningsreglerna och hur de ska tillämpas. Frågan gäller samtliga 

konferensupphandlingar. Om en myndighet bokar låt säga 25 personer 8 veckor före ankomst. 6 veckor före 

ankomst justerar de antalet till 20 personer. De vill sedan avboka hela arrangemandet 14 dagar före 

ankomst utan kostnad. Har de rätt till det? Räknar man på ursprungligt antal vid bokning/avrop eller justerat 

antal?

Svar: Avropsberättigad kan enligt exemplet avboka 20 deltagare utan kostnad 14 dagar innan 

konferensstart. 

Fråga: En fråga angående tillämpning av ramavtalen som gäller alla konferensupphandlingar. Om en 

myndighet bokar 65 personer i ramavtalet som är 61- 80 och sedan justerar ner antalet till 60 personer. 

Behåller de ursprungspriset för spann 61- 80 för de 60 personerna eller ska de då justeras med nytt pris för 

den andra upphandlingen som gäller 41-60?

Svar: I avsnitt 7.18.2 ”Avbokning av Tjänst” framgår att vid avbokning inom spannet 61-150 deltagare, som 

innebär att antalet deltagare blir färre än 61, har Ramavtalsleverantören rätt att för kvarstående deltagare 

debitera priset för lokalkostnad baserat på 61 deltagare

Fråga: Ska kontaktuppgifter i prisbilagan vara till den som är ansvarig för avtalet eller till den emailadress 

och telefonnummer som förfrågningarna ska gå till?

Svar: Kontaktuppgifterna i prisbilagan ska vara till den person som tar emot och besvarar avropen samt 

svarar för kontrakten. Se avsnitt 7.4 "Kontaktpersoner och kommunikation".

Fråga: Jag ser inte att ni har krav på fönster i lokalen stämmer det? Enbart att man kan skärma av mot 

solljus och insyn ifall man har fönster?

Svar: Det finns inget krav på att det ska finnas fönster i möteslokalen men i de fall fönster finns i 

möteslokalen ska det enligt avsnitt 4.1.2.7 ”Krav på möteslokal, avskärmning av solljus” finnas möjlighet att 

skärma av solljus i möteslokalen och enligt avsnitt 4.1.2.8 ”Krav på möteslokal, insyn” finnas möjlighet att 

förhindra insyn i möteslokalen mot korridorer.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-06-01  17:00

I upphandlingen av Helpension antal deltagare 61-150 återkallar Kammarkollegiet svaret på fråga 31: 

”Kan jag ha ett externt konferenscenter inom gångavstånd som underleverantör för konferenslokalen? Vi 

har det i nuvarande avtal men undrar om det fortfarande fungerar på samma sätt”. 

Korrekt svar är: 

Samtliga lokaler (möteslokaler, grupprum, matsal/restaurang och övernattningsrum) ska vara belägna inom 

Konferensanläggningen. Med Konferensanläggning avses en enskild byggnad eller anläggning med flera 

byggnader belägna inom, till Konferensanläggningen tillhörande, avgränsad tomtmark.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-06-07  16:19

2023-06-07 Det har inkommit frågor i övriga upphandlingar av Konferenser och möten 2022, som kan vara 

av intresse även i denna upphandling, se nedan.

Fråga: Vi har en konferensanläggning och vi behöver använda oss av en större möteslokal som ligger i 

samma byggnad men som drivs av ett annat företag, dvs med att annat organisationsnummer. Ska de 

läggas in som en underleverantör?

Svar: Enligt avsnitt 4.1 ”krav på Tjänsten” ska, i det fall anbudsgivaren kommer att använda en särskild 

Underleverantör för att uppfylla kravet på DRIFT av konferensverksamheten, detta anges i Anmälan om 
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särskild Underleverantör. En underleverantör av lokaler behöver därmed inte anmäls som särskild 

Underleverantör

Fråga: Vi har ingen egen parkering, men det finns kommunal parkering inom gångavstånd som är framkomlig 

för person som använder rullstol eller rullator. Kan vi då svara Ja på fråga 2.4.3?

Svar: För att uppfylla kriteriet i avsnitt 8-204.2.4.1 ”Reserverad parkeringsplats” ska det finnas en för 

Konferensanläggningen reserverad parkeringsplats inom 25 meter från huvudentrén för konferensgäster 

med funktionsnedsättning. För att uppfylla kriteriet i avsnitt 8-204.2.4.3 ”Gångväg” ska det finnas en 

gångväg från parkering fram till huvudentré som är framkomlig för person som använder rullstol eller rullator.

Fråga: Fråga 1: Är det meningen att vi ska fylla i Bilaga utkast särskild fördelningsnyckel fliken specifikation? 

gula fälten? Om det är så vad är det som efterfrågas? Vad menas med antal deltagare? ska man fylla i flera 

olika förslag på antal deltagare, eller? Behöver få just detta förklarat. 

Fråga 2: En till fråga är om det är krav på att det ska finnas TV på alla rum?

Svar: Svar 1: Vilka bilagor som ska bifogas anbudet och vilka bilagor som är för information och därmed inte 

ska bifogas anbudet framgår av avsnitt 1.2. ”Innehållsförteckning”. Bilaga Priser särskild 

fördelningsnyckel/tillkommande eller avgående deltagare och Tjänster är för information och ett utkast på 

den uträkningsmall som avropsberättigade myndigheter kan använda vid avrop enligt särskild 

fördelningsnyckel. Anbudsgivaren ska inte fylla i något i denna bilaga. 

Svar 2: Det ska finnas TV i alla övernattningsrum. Se avsnitt 4.1.4.11 "Krav på övernattningsrum, TV".

Fråga: Kristinehamn står inte med som ort. Då är inte denna ort med i dem som kan lämna anbud? Eller kan 

vi lämna in för Karlstad som är nära?

Svar: Kristinehamn finns inte med som ort (kommun) i denna upphandling. Anbud ska lämnas i det 

geografiska anbudsområdet (kommun/kommundel) där Konferensanläggningen är belägen.

Fråga: Om vi inte har någon underleverantör som står för någon del i vår leverans av konferenstjänsten så 

behöver vi inte lämna in om underleverantör. Att vi har en leverantör av tvätt eller livsmedel är räkna inte 

som underleverantör här eller hur?

Svar: Om anbudsgivaren inte anlitar någon Underleverantör för att leverera de Tjänster som upphandlas 

behöver kompletterande dokument ”Anmälan om särskild Underleverantör” inte lämnas in. Leverantör av 

tvätt och livsmedel betraktas inte särskild Underleverantör i denna upphandling, utan enbart 

Underleverantör för att uppfylla kravet på antal bäddar och/eller drift av konferensverksamheten. 

Fråga: 2019 fanns en kategori för BAS respektive PLUS. Är det korrekt uppfattat att denna gång finns enbart 

en kategori och att det nu bara är beroende på antal?

Svar: Ja

Fråga: Fråga 1: Gällande hotellrummen, finns det krav på att de 40 rummen som är minimum alla ska vara 

dubbelrum där sängarna går att separera? 

Fråga 2: Accepterar ni hotellrum utan fönster i upphandlingen?

Svar: Svar 1: Enligt avsnitt 4.1.4.1 ”Krav på övernattningsrum, antal bäddar” ska Konferensanläggningen 

har minst 60 bäddar. Med bäddar avses bäddar inte rum. En dubbelsäng bestående av två sängar som går 

att dela på utgör två bäddar. En dubbelsäng bestående av en säng som inte går att dela på utgör en bädd. 

Svar 2: Övernattningsrum utan fönster accepteras.

Fråga: Frågor kopplat till 8-204.3.3.2 Teknisk utrustning och 6.13 Underleverantör: Fråga 1: Vad menar ni 

med ...Underleverantör anses utföra en väsentlig del av Kontrakten om delen utgör minst 10% av 

Ramavtalsleverantörens totala försäljningen enligt Ramavtalet. Är det totala försäljningen per år eller för 

hela avtalsperioden 48 månader (4 år)? 

Fråga 2: Vi har teknisk utrustning, konferenskamera för hybridmöten på plats i två av våra mindre lokaler för 

max 50 personer respektive 30 personer. I övrigt så har vi en extern samarbetspartner/teknikbolag som vi 

tar in för lösningar i våra större lokaler. OM vi bedömer att vi INTE kommer att behöva anlita den externa 

samarbetsparten i så stor utsträckning för ramavtalskunder, så att det uppnår minst 10% av totala 

försäljningen enligt Ramavtalet, behöver vi då fortfarande anmäla vår underleverantör genom blanketten 

"Anmälan om särskild Underleverantör"? 

Fråga 3: OM vi enligt punkt 2. inte behöver anmäla vår underleverantör genom blanketten "Anmälan om 

särskild underleverantör", MEN vi upptäcker att efterfrågan från ramavtalskunderna på kompletterande 

teknik för hybridmöten i stora lokaler blir större än förväntat, så att försäljningen genom underleverantören 

uppnår minst 10% av den totala försäljningen enligt Ramavtalet, vad händer då? Vad gör vi då?

Svar: Svar 1: Hela Ramavtalets löptid dvs. 48 månader. 

Svar 2: I avsnitt 4.1 ”Krav på Tjänsten” framgår att i det fall anbudsgivaren kommer att använda en särskild 

Underleverantör för att uppfylla kravet på DRIFT av konferensverksamheten ska detta anges i Anmälan om 

särskild Underleverantör. Underleverantörer för andra typer av Tjänster (t.ex. teknisk utrustning) behöver 

inte anmälas. 

Svar 3: Se svar 2 ovan. 

Fråga: Gällande bilaga priser: Vad menar ni med 2-rätters lunch? En förrätt och en varmrätt?

Svar: Med ”Lunch, 2 rätter” under rubrik Förtäring i Bilaga Priser, avses förrätt och varmrätt eller varmrätt 

och dessert, enligt avropsberättigads önskemål.

Fråga: Ang. svar till tidigare besvarad fråga (se informationsmeddelande 2023-06-01). Den som är ansvarig 

för upphandling och avtal är oftast inte den som svarar på avrop. Det tror jag gäller många av 
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leverantörerna. Det hade varit bra om man har kontaktuppgifter både till den som är ansvarig för avtalet och 

kontaktuppgift till den som ska svara på avrop.

Svar: Den kontaktperson som efterfrågas är den tar emot och besvarar Avropen samt svarar för Kontrakten. 

Med Kontrakten avses inte Ramavtalet utan det dokument som tecknas mellan avropsberättigad och 

Ramavtalsleveratören för den specifika beställningen efter genomfört Avrop. Detta regleras i avsitt 7.4 i de 

Allmänna villkoren dvs. de villkor som innehåller krav och villkor för fullgörande av Kontraktet och gäller 

mellan Avropsberättigad och Ramavtalsleverantören. 

Fråga: I prismatrisen finns en ruta för mobil hörslinga men ska man även svara ja om man har en fast 

hörslinga. Eller är det enbart en fråga om man kan erhålla en mobil hörslinga från receptionen?

Svar: Frågan och prisuppgiften under rubrik Utrustning i bilaga Priser gäller enbart mobil hörslinga. 

Fråga: Om vi kan erbjuda elektronisk deltagarhantering genom inköpt tjänst, behöver vi då fylla i uppgifter 

om extern leverantör eller gäller det kravet endast för själva genomförandet av konferensen - dvs, lokaler, 

kost och logi?

Svar: Anmälan om särskild Underleverantör (i frågan ”extern leverantör”) gäller endast i det fall 

anbudsgivaren kommer att använda en särskild Underleverantör för att uppfylla kravet på antal BÄDDAR 

och/eller DRIFT av konferensverksamheten. Se avsnitt 4.1 ”Krav på Tjänsten”. Underleverantör för andra 

typer av Tjänster (t.ex. elektronisk deltagarhantering) behöver inte anmälas. 

Fråga: Vi är en mindre konferensanläggning som stänger över sommaren cirka 7 veckor direkt efter 

midsommar samt mellandagarna mellan jul och nyår. Enligt dokument 4. Tekniska krav – Kravspecifikation, 

punkt nedan: ”4.1.1.2 Krav på Konferensanläggningen, konferensverksamhet, Konferensanläggningen ska 

bedriva konferensverksamhet under hela året.” Med information gällande stängning viss period, undrar jag 

om vi trots detta med tanke på kravet ovan ändå kan lämna in en ett anbud?

Svar: Enligt kravet i avsnitt 4.1.1.2 ”Krav på Konferensanläggningen, konferensverksamhet” ska 

Konferensanläggningen bedriva konferensverksamhet under hela året. Är Konferensanläggningen stängd 

under viss period av året är kravet inte uppfyllt.

Fråga: Kompletteringsfråga till tidigare besvarad fråga (se informationsmeddelande 2026-06-01). 

8-204.2.5.3 Dagsljus i alla möteslokaler. Det finns direkt eller indirekt dagsljus i alla möteslokaler. Om det 

inte är krav på fönster i lokalen, hur får man då in dagsljus?

Svar: Det finns inte något KRAV på direkt dagsljus (fönster) eller indirekt dagsljus (exempelvis möteslokal 

som har glasdörrar med angränsande utrymme som korridor eller annat rum med dagsljus). Det som anges i 

avsnitt 8–204.2.5.3 ”Dagsljus i alla möteslokaler” är ett KRITERIUM för vilket anbudsgivaren kan erhålla 

poäng i de fall det finns direkt eller indirekt dagsljus i alla möteslokaler. Är kriteriets uppfyllt svarar 

anbudsgivaren svarar JA på frågan om kriteriet inte är uppfyllt svarar anbudsgivaren NEJ på frågan.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-06-09  08:55

Sista anbud/ansökansdag ändrad från 2023-06-19 till 2023-06-26

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-06-09  17:10

En rättelse kommer att genomföras. Kammarkollegiet har identifierat ett fel i avsnitt 6.11.2 Prisjustering 

(första meningen, andra stycket). Rätt text ska vara: 

”Därefter kommer Kammarkollegiet begära prisjustering en (1) gång per avtalsår i enlighet med SCB:s index 

KPI, huvudgrupp ”Restauranger och logi”.”

Med anledning av rättelsen har tiden för frågor och svar förlängts till och med den 14 juni. Eventuella frågor 

besvaras senast 6 dagar innan sista anbudsdag. Sista dag för att lämna anbud har förlängts till och med 

den 26 juni.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-06-09  17:10

2023-06-09 Det har inkommit frågor i övriga upphandlingar av Konferenser och möten 2022, som kan vara 

av intresse även i denna upphandling, se nedan.

Fråga: Vi har upptäckt att Kartan för Små Konferenser i Malmö ger en mycket skev konkurrensutsättning på 

antal ramavtalsleverantörer per delområde och som vi därför gärna vill be er se över. Vi anser att det är en 

indelning som inte gynnar företagen i kommundel 1 eftersom det är väldigt många anläggningar som 

kommer att konkurrera med varandra och som inte kommer att få tilldelning av avtal, medans det i 

kommundel 2 och 3 inte finns någon konkurrens utan alla som kan skicka anbud och uppfyller kraven kan bli 

antagna. Så här ser det ut: I Malmö kommundel 3 vill ni ta in upp till 6 anläggningar, men det finns endast 5 

anläggningar i detta område som har konferenslokaler. I Malmö kommundel 2 vill ni ta in upp till 8 

anläggningar, men det finns endast 6 anläggningar i detta område som har konferenslokaler. I Malmö 

kommundel 1 vill ta in upp till 10 anläggningar, men här finns det 22 anläggningar i detta område som har 

konferenslokaler för dagkonferens / 15 anläggningar som har både konferenslokaler och hotellrum för 

helpension.

Svar: Urvalet av anbudsområden liksom antal Ramavtalsleverantörer som Kammarkollegiet avser att teckna 

Ramavtal med inom respektive geografiskt anbudsområde utgår från efterfrågan som baseras på redovisad 

omsättning per geografiskt anbudsområde på tidigare och nuvarande Ramavtal samt avropsberättigade 
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myndigheters behov.   

Fråga: Behöver vi inte skriva in ett pris på elektronisk deltagarhantering samt teknisk utrustning som 

möjliggör hybridmöten? Isf vart fyller vi i det priset och hur skall det fyllas i?

Svar: Pris för Elektronisk deltagarhantering och Teknisk utrustning som möjliggör hybridmöten behöver inte 

fyllas i, därav låsta celler för dessa uppgifter i Bilaga Priser.

Fråga: Vi ser inte att Orsa/Fryksås finns med som ett geografiskt område. Hur har den geografiska 

bedömningen tagits fram? Hur kan det bli möjligt för andra orter att svara på upphandlingar inom dessa 

ramavtalsområden eller kan Orsa gå under ett annat geografiskt område?

Svar: Orsa/Fryksås finns inte med som geografiska anbudsområden i denna upphandling.  Urvalet av 

anbudsområden utgår från efterfrågan som baseras på redovisad omsättning per geografiskt 

anbudsområde på tidigare och nuvarande Ramavtal samt avropsberättigade myndigheters behov. 

Fråga: Måste man kommentera frågan 4.1.2.9 ang. ljudanläggning i lokalen eller räcker det att man svarar 

ja.

Svar: Det räcket att svara JA om kravet är uppfyllt. 

Fråga: Är det korrekt uppfattat att om vi har en fast hörslinga i minst en lokal så kan vi svara jag på fråga 

8-204.2.4.19. Dvs det är inte krav på både fast OCH mobil hörslinga?

Svar: Kriteriet är uppfyllt om det finns fast ELLER mobil hörslinga. 

Fråga: Vi är ett museum med entréavgift. Om konferensdeltagarna önskar besöka museets utställningar i 

samband med sin konferens, får vi då lov att debitera dem entréavgift?

Svar: Ja. Debiteringen kan ske antingen direkt till den enskilde deltagaren som på eget initiativ väljer att 

besöka utställningen eller debiteras som som en extra Tjänst (aktivitet) om denna bokas för deltagarna i 

samband med Avropet.  

Fråga: Ang 8-204.2.4.19 Hörslinga. Vi har i flertalet av våra lokaler hörslinga, och i de vi inte har hörslinga, 

hyr alltid in det. Och på fråga 8-204.2.4.19 skall det enl kriteriet finnas i receptionen, vilket inte finns hos 

oss. Dock kan vi givetvis vi hyra in även dit om så önskas. Så vi önskar ett förtydligande: Om det även gäller 

för receptionen och att vi då kan svara att kriteriet uppfylls.

Svar: Om det finns fast eller mobil hörslinga i reception och möteslokal är kriteriet uppfyllt. Detta gäller 

oavsett om den mobila hörslingan hyrs eller ägs av Konferensanläggningen givet att den mobila hörslingan, 

när behov uppstår, kan komma på plats lika snabbt som om den funnits inom Konferensanläggningen.

Fråga: I prisbilagan så önskar ni pris på sittningsformen Fiskben. Fiskben kan möbleras med och utan bord. 

Vilket vill ni att vi räknar och lämnar pris på, fiskben med bord och stolar eller fiskben med endast stolar?

Svar: Pris avser sittningsformen Fiskben utan bord. 

Fråga: Med hänvisning till fråga om att anmäla en Underleverantör om det gäller DRIFT. Om vi behöver 

komplettera en konferenslokal både med extern teknik (extra utrustning) och extern tekniker från en 

underleverantör för större hybridmöten. Räknas det då som DRIFT, så att vi behöver anmäla 

underleverantören?

Svar: Nej, det räknas inte som drift av Konferensanläggningen och anmälan om särskild Underleverantör för 

tjänsten behöver inte lämnas.

Fråga: Hur sker prisjusteringen över tid inom avtalsperioden?

Svar: I enlighet med vad som framgår i avsnitt 6.11.2 "Prisjustering" är priserna är fasta i ett (1) år från och 

med att Ramavtalet har trätt i kraft. Därefter kommer Kammarkollegiet begära prisjustering en (1) gång per 

avtalsår i enlighet med SCB:s index KPI, huvudgrupp ”Restauranger och logi”. Som basmånad gäller 

september. Jämförelsemånad vid prisjustering är det senast publicerade indextalet. Se 

informationsmeddelande 2023-06-09.

Fråga: Angående frågan under Specialkost utöver definition i avsnitt Krav på måltider. Har 

konferensanläggningen möjlighet att tillhandahålla måltider för övriga kostönskemäl utöver specialkost 

enligt avsnitt Krav på måltider, specialkost (mot extra debitering). Går det att definiera lite mer vad för typ av 

specialkost som efterfrågas?

Svar: Frågan avser vilka andra typer av kostönskemål utöver specialkost som Konferensanläggningen kan 

erbjuda, exempelvis olika dieter, vegankost, kost av religiösa skäl etc.

Fråga: 4.1.1.4 Vi ska finnas nåbara på telefon vardagar kl 18-24, vilket är svårt att uppfylla då anläggningen 

är stängd när vi inte har gäster. Vi är däremot nåbara på telefon dagtid alla vardagar.

Svar: Enligt avsnitt 4.1.1.2 "Krav på Konferensanläggningen, konferensverksamhet" ska 

Konferensanläggningen bedriva verksamhet under hela året, vilket är en utgångspunkt för flera krav i kapitel 

4 "Krav på Tjänsten" såsom bemannad reception, tillgång till konferenspersonal, teknisk support etc. Kravet 

tolkas som att anbudsgivaren ska kunna erbjuda denna service när det finns gäster på 

Konferensanläggningen.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-06-12  17:56

2023-06-12 Det har inkommit frågor i övriga upphandlingar av Konferenser och möten 2022, som kan vara 

av intresse även i denna upphandling, se nedan.
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Fråga: Hur ser ni på användning av lägenheter som är belägna inom konferensanläggning/tillhörande 

avgränsad tomtmark för övernattningsrum? Det gäller en lägenhet med 3 sovrum (6 bäddar) där det finns 

tillgång till toalett och dusch i lägenheten, och det finns tv men inte direkt vid sängen. Vår tolkning är att 

skall-kraven av toalett och dusch samt tv i övernattningsrum uppfylls (samt de andra skall-kraven såklart) 

men stämmer gärna av om vår tolkning godkänns.

Svar: Följande krav finns angående TV samt dusch och WC: 4.1.4.11 "Krav på övernattningsrum, TV". Det 

ska finnas TV i övernattningsrum. 4.1.4.12 "Krav på övernattningsrum, dusch och WC". Det ska finnas dusch 

och wc i övernattningsrum. Kraven innebär således att det ska finnas TV samt dusch och WC i varje 

övernattningsrum/rum i lägenheten.  

Fråga: Angående 8-204.2.3.4 Källsortering för deltagare. Gästerna har möjlighet att källsortera avfall enligt 

minst tre (3) av nedan angivna fraktioner: - Papper och kartong – Plast – Metall - Färgat glas - Ofärgat glas - 

Trä och - Övrigt förpackningsmaterial. Vore det inte rimligt att ha med komposterbart bland dessa möjligheter 

till källsortering? Bland plast & metall, räknas PET-återvinning? Kan ni ge exempel på vad som räknas som 

övrigt förpackningsmaterial eller kan vi tolka det som "brännbart"? Gällande möjlighet till sortering av trä & 

kartong - räcker det att vi i personalen tar hand om ex gästers. pallar & kartonger (som vi gör idag med allt 

ovan) och återvinner det? Det känns ju orimligt att förvänta sig att källsortering för trä ska finnas i allmänna 

utrymmen eller i möteslokal.

Svar: Kammarkollegiet har utgått från Avfallsförordningen 2020:614 och Förordning om producentansvar för 

förpackningar 2022:1274. Gällande de specifika frågorna lämnas följande svar. 1) Återvinning av PET 

omfattas av plast och metall. 2) För exempel på övrigt förpackningsmaterial hänvisas till Naturvårdsverkets 

förklarande text:  

https://www.naturvardsverket.se/vagledning-och-stod/producentansvar/producentansvar-for-forpackningar

/forpackningsavfall-fran-verksamheter/ där det framgår att övrigt förpackningsmaterial till exempel kan vara 

förpackningar av textil, keramik, porslin och sten. Det ska inte tolkas som ”brännbart”.  3) Gällande möjlighet 

till sortering av trä & kartong och om det räcker det att i personalen tar hand om exempelvis gästers pallar & 

kartonger och återvinner är avsikten är att gästerna sorterar men att det är personalen som tar hand om 

allt avfall i nästa led.

Fråga: Enligt punkt 7.18.2 Avbokning av Tjänst. Vid avbokning inom spannet 61 - 150 deltagare, som 

innebär att deltagare blir färre än 61, har Ramavtalsleverantören rätt att för kvarstående debitera priset för 

lokalkostnad baserat på 61 deltagare. Innebär det att vi ska använda splitpriserna? De uppdelade priserna 

vi har angivit i bilagan "Priser dagkonferens" och använda den lokalkostnaden x 61 deltagare + uppdelade 

priserna för FM fika, lunch, EM fika? Eller menar ni att vi fortsatt använder paketpriset som inkluderar lokal 

och mat och som gäller för intervallet 61 - 80 personer, även om de har blivit tex 55 personer?

Svar: Kammarkollegiet har utgått från Avfallsförordningen 2020:614 och Förordning om producentansvar för 

förpackningar 2022:1274. Gällande de specifika frågorna lämnas följande svar. 1) Återvinning av PET 

omfattas av plast och metall. 2) För exempel på övrigt förpackningsmaterial hänvisas till Naturvårdsverkets 

förklarande text:  

https://www.naturvardsverket.se/vagledning-och-stod/producentansvar/producentansvar-for-forpackningar

/forpackningsavfall-fran-verksamheter/ där det framgår att övrigt förpackningsmaterial till exempel kan vara 

förpackningar av textil, keramik, porslin och sten. Det ska inte tolkas som ”brännbart”.  3) Gällande möjlighet 

till sortering av trä & kartong och om det räcker det att i personalen tar hand om exempelvis gästers pallar & 

kartonger och återvinner är avsikten är att gästerna sorterar men att det är personalen som tar hand om 

allt avfall i nästa led.

Fråga: Kan man inte lämna in ett anbud om man inte har TV på hotellrummen?

Svar: TV på övernattningsrummet är ett krav enligt avsnitt 4.1.4.11

Fråga: Med hänvisning till fråga 15. Om entréavgift till museet bokas som extra Tjänst (aktivitet) i samband 

med avropet, även om det inte är en del av ramavtalet, debiteras vi då er administrativa avgift även för 

denna aktivitet?

Svar: Entréavgiften ska inte ingå i försäljningsredovisningen.

Fråga: Gällande pris för Kaffe/te, smörgås och juice/smoothie. Innebär det att det skall ingå per person 

kaffe/te, smörgås och juice eller smoothie? Att kunden i samband med bokning av mat och dryck anger om 

de vill ha juice eller smoothie, eller innebär det att priset skall inkludera att det finns både juice och smoothie 

till alla deltagare?

Svar: Priset ska omfatta kaffe ELLER te, smörgås, juice ELLER smoothie per person. Priset omfattar således 

antingen juice eller smoothie, inte både och. 

Fråga: Kan man lämna anbud på både dagkonferens/helpension 5-60 samt 61-151?

Svar: Ja

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-06-15  15:49

2023-06-15 Det har inkommit frågor i övriga upphandlingar av Konferenser och möten 2022, som kan vara 

av intresse även i denna upphandling, se nedan.

Fråga: Fråga 1: Kan ni förtydliga vad som gäller då "en ramavtalsleverantör inte får vara underleverantör till 

en annan ramavtalsleverantör" Gäller detta även om man åberopar ett annat företags kapacitet för sin 

finansiella och ekonomiska ställning? 
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Fråga 2: Dvs kan vårt moderbolag vara underleverantör för ett av våra hotells organisationsnummer på en 

ort för att säkra den ekonomiska ställningen? 

Fråga 3: Moderbolagets organisationsnummer (som inkluderar många hotell) kommer även (om man får 

positivt tilldelningsbesked) vara ramavtalsleverantör på andra orter.

Svar: Svar 1: Ja. 

Svar 2: Ja. 

Svar 3: I Avsnitt 5.2 ”Åberopande av andra företags kapacitet” framgår under rubriken "Samarbetsformer": 

En anbudsgivare (A) ska inte ingå som åberopat företag eller Underleverantör till annan anbudsgivare (B) 

(inom samma anbudsområde). I de fall A trots detta ingår som åberopat företag till B, och B kan visa att den 

förfogar över A:s kapacitet, kommer A:s anbud i denna del inte att godkännas. Det innebär att ett företag 

kan lämna anbud inom ett geografiskt anbudsområde där detta företag inte åberopas av någon annan 

anbudsgivare för ekonomisk och finansiell ställning .  

Fråga: När behöver man som leverantör bifoga personuppgiftbiträdesavtal? Är det bara då man använder 

någon samarbetspartner, och inte administrerar bokningarna själv? Vi sköter all hantering av uppgifter om 

gästerna själva. Således bedömer jag att vi inte behöver bifoga detta avtal. Hur ligger det till?

Svar: I avsnitt 1.2 ”Innehållsförteckning" framgår att bilaga Utkast personuppgiftsbiträdesavtal är en bilaga 

som innehåller information och som INTE bifogas med anbudet. Innehållet är ett utkast (justeringar kan ske) 

till personuppgiftsbiträdesavtal som upprättas mellan Ramavtalsleverantören och Avropsberättigad om 

Ramavtalsleverantören eller en Underleverantör behandlar personuppgifter för Avropsberättigads räkning, 

se avsnitt 7.16 ”Behandling av personuppgifter”.  

Fråga: Fråga i den Geografiska delen ang. 8-204.2.3.1 Ekologiska måltider. Avser detta anläggningens totala 

förbrukning? Dvs jag antar att vi måste uppfylla min 20% ekologiska alternativ på samtliga inköp oavsett om 

det är inköp till detta ramavtal eller andra konferenser. Annars skulle det var svårt för er att kontrollera 

detta vid ev. tillsyn.

Svar: Kriteriet i avsnitt 8-204.2.3.1 "Samtliga måltider - Ekologiska alternativ" avser andelen inköp av 

ekologiska livsmedel och drycker till måltiderna totalt dvs. inte enbart måltider och drycker för det aktuella 

Ramavtalet. 

Fråga: Vid förra upphandlingen tillhörde vi kommundel 1- i denna kommundel 3- stämmer det att man har 

gjort om kommundelarna?

Svar: De geografiska anbudsområdena har setts över och i flera fall justerats inför denna upphandling, 

jämfört med nuvarande ramavtal. 

Fråga: Vad exakt menas med elektronisk deltagarhantering som ni efterfrågar? 

Svar: Frågan avseende Elektronisk deltagarhantering är endast för information till de avropsberättigade 

myndigheterna. I det fall anbudsgivaren kan erbjuda elektronisk deltagarhantering har denna möjlighet att i 

sitt anbud beskriva på vilket sätt.

Fråga: Skall bilaga om "INTYGANDE MED ANLEDNING AV EU-SANKTIONER" signeras och bifogas i anbudet 

oavsett?

Svar: Intygande med anledning av EU-sanktioner är ett kompletterande dokument som anbudsgivaren ska 

lämna in utan dröjsmål när Kammarkollegiet begär det. Se avsnitt 5.8 ”Sammanställning över 

kompletterande dokument”. Dokumentet ska således inte bifogas med anbudet. 

Fråga: Behöver man ha stadigvarande utskänkningstillstånd för att svara ja eller räcker det att man kan 

söka ett tillfälligt utskänkningstillstånd.

Svar: Frågan om utskänkningstillstånd är för information till avropsberättigade myndigheter. Det är således 

inget krav eller kriterium. 

Fråga: Kan en konferensanläggning som är helägd av en kommun vara med i upphandlingarna (gäller 

samtliga upphandlingar)?

Svar: Ja

Fråga: Bilaga priser, avsnittet Konferenslokaler: Är det korrekt uppfattat att samtliga Tekniska krav i Kapitel 

4 skall ingå i pris för Konferenslokaler?

Svar: Som framgår av avsnitt 8-204.2.2 ”Priser för särskild fördelningsnyckel samt för tillkommande eller 

avgående deltagare och Tjänster” ska samtliga krav och uppfyllda tilldelningskriterier ska vara inkluderade i 

priserna såvida det inte framgår att extra debitering får ske. Vidare framgår av samma avsnitt att priserna 

ska innefatta den administrativa avgiften på 0,7 procent av försäljningen på Ramavtalet. Priset för 

konferenslokal som redovisas  i bilaga Priser ska således omfatta samtliga krav i avsnitt 4.1.2 "Krav på 

möteslokal" samt de kriterier som anbudsgivaren uppfyller i kapitel 8-204.

Fråga: Om vi kommer med som ny medlem nån gång i oktober. Är det då möjligt att börja sälja i november 

om det kommer en förfrågan för januari 2024?

Svar: Nej. Avrop från Ramavtalet kan tidigast ske 2024-01-01. Se avsnitt 1.7 "Ramavtalets ingående och 

löptid". 

Fråga: Ett hotell kan lämna anbud i alla 5 konferenskategorier om hotellet har den kapaciteten. Vi tolkar det 

som att man då lämnar ett anbud per konferenskategori, dvs 5st anbud. Innebär det att 5st 

sanningsförsäkran ska bifogas?

Svar: I de fall en anbudsgivare önskar lämna anbud i samtliga fem upphandlingar ska fem anbud lämnas, ett 
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per upphandling. Sanningsförsäkran lämnas som kompletterande dokument i var och en av de fem 

upphandlingarna. 

Fråga: Under" 6.3.2 Avropsberättigade" framgår det alla myndigheter under regering och riksdag i hela 

Sverige kan avropa från detta blivande avtal. Istället för att avgränsa i avstånd har ni valt att avgränsa med 

kommungräns och dessutom uteslutit hundratals konferensanläggningar i en offentlig upphandling. Vi hade 

förstått om varje enskilda kommuner upphandlar och vill avgränsa för att gynna sin kommunen. I detta fallet 

blir det att staten går in och gynnar "konferensanläggningar i utvalda kommuner" som vi tolkar detta. 3 

frågor: 

Fråga 1: Vilket lagstöd har ni har för att få göra denna uteslutning? 

Fråga 2: Kommer Regeringskansliet i Stockholm kunna göra avrop från en antagen anläggning i Uppsala? 

Fråga 3: Om inte, hur skall kontroll av denna avgränsningen ske?

Svar: Svar 1: Urvalet av anbudsområden utgår från efterfrågan som baseras på redovisad omsättning per 

geografiskt anbudsområde på tidigare och nuvarande Ramavtal samt avropsberättigade myndigheters 

behov. 

Svar 2: Ja 

Svar 3: Ej aktuell.

Fråga: Om vi förstått det rätt så kommer 7 stycken anläggningar per område vara med i ramavtalet. Hur ser 

bokningsföljden ut om man är en av de 7 anläggningarna? Bokar kund anläggning nr 1, har de fullt så bokar 

de nr 2? Eller får kund välja fritt bland de 7 anläggningarna? 

Svar: I avsnitt 1.9 "Antal Ramavtalsleverantörer per geografiskt anbudsområde (kommun/kommundel)" 

framgår, i parentesen efter varje geografiskt anbudsområde, hur många Ramavtalsleverantörer per 

geografiskt anbudsområde (kommun/kommundel) som kommer att tilldelas Ramavtal under förutsättning att 

så många anbud uppfyller ställda krav. I avsnitt 1.11 "Metod för Avrop och tilldelning av Kontrakt" framgår 

hur de två alternativa metoderna (tilldelning utan en andra konkurrensutsättning s.k. rangordning 

respektive tilldelning utan en andra konkurrensutsättning genom en särskild fördelningsnyckel) går till. 

Avropsberättigade ska använda dessa metoder och kan inte fritt välja Konferensanläggning.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publikt informationsmeddelande

Lisa Sundberg/Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

2023-06-15  15:57

Nu är samtliga frågor besvarade och finns i TendSign. Tiden för att ställa frågor har passerat och inga fler 

frågor kommer att bevaras.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 1

Dold

2023-05-15  11:19

Är sista dag att ställa frågor 7 juni? Det verkar ha fallit bort under 2.7.1

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

En ny version av upphandlingsdokumenten för samtliga upphandlingar i vilken sista dag att ställa 

frågor samt sista dag för anbudets giltighet framgår. Tack för att ni uppmärksammade detta.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 2

Dold

2023-05-15  12:36

Ang. 4.1.5.4 Vegetariskt alternativ.

Matbeställningar görs generellt en vecka i förväg så det hade varit bra om det finns möjlighet att ändra från 

5 till 7 dagar.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Kravet på fem (5) dagar kvarstår. Kammarkollegiet förtydligar att kravet i avsnitt 4.1.5.4 avser 

specialkost.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 3

Dold

2023-05-15  13:29

Ang 5.6.2.1.b

Om man uppfyller kravet men ligger precis på gränsen dvs 40 kan man då skriva enligt nedan. 

Vi uppfyller i dagsläget kravet men i det fall Creditsafe under utvärderingstiden skulle sänka bedömning 

under 40 så bifogar vi Fullgörandegaranti av moderbolaget. Måste vi då även lägga till moderbolaget under 

5.2. Åberopande av kapacitet?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Anbudsgivaren ska enligt avsnitt 5.6.2 ”Ekonomisk och finansiell ställning” uppfylla kravet på 
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ekonomisk och finansiell ställning (rating enligt kreditupplysningsföretaget Creditsafe AB:s register på 

lägst 40) vid Kammarkollegiets kontrolltillfälle dvs. vid kvalificeringen samt under Ramavtalstiden. 

I de fall anbudsgivaren vid kontrolltillfället i samband med kvalificeringen inte uppfyller kravet på 

ekonomisk och finansiell ställning begär Kammarkollegiet, som ett kompletterande dokument enligt 

avsnitt 5.8 ”Sammanställning över kompletterande dokument” pkt 6, in en annan utredning till 

styrkande av krav på ekonomisk ställning enligt avsnitt 5.6.2.1 ”Alternativa sätt att styrka ekonomisk 

och finansiell ställning”.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 4

Dold

2023-05-15  13:36

Alla våra hotell är Green Key Certifierade. Man får ett nytt intyg varje år samma månad som det  tidigare går 

ut. För att undvika den panik som blev vid förra upphandlingen så uppskattar vi om ni anger vilken månad 

som minst måste stå på certifikatet så att vi kan förbereda med Green Key om vi behöver tidigareförlägga en 

del förlängningar av certifikat. Det brukar vara under utvärderingsfasen men det står ingen tidpunkt för 

denna, enbart att tilldelning sker under Q4.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Kravet på miljöledningssystem tillhör kvalificeringsfasen i upphandlingen. För att styrka kraven ska 

anbudsgivaren efter sista anbudsdag, utan dröjsmål när Kammarkollegiet begär det, som ett 

kompletterande dokument, inkomma med antigen ett giltigt certifikat för ett visst miljöledningssystem, 

t.ex. ISO 14001, EMAS-registrering, EU Ecolabel, Svanen, Green Key, eller en beskrivning av 

anbudsgivarens miljöledningssystem som innehåller i punkt 1-4 i avsnitt 5.6.3 ”Miljöledningssystem” 

efterfrågade uppgifter. Med ”giltig certifikat” avses ett certifikat som är giltigt under minst perioden 

juni-december 2023.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 5

Dold

2023-05-15  14:08

Ang. fråga 8-204.2.5.3

Vi har många konferenslokaler (11 st) majoriteten av dessa har dagsljus dvs 10 st. Kan vi då svara att vi 

uppfyller kraven att alla möteslokaler har dagsljus? Med andra ord om alla lokaler som vi kommer att 

inkludera i er upphandling kommer att vara med dagsljus kan vi då svara ja på frågan?

Annars blir det lite konstigt om vi ska svara nej och en anläggning som har endast 3 lokaler med dagsljus 

kan svara ja på den frågan.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Kriteriet är uppfyllt om det finns dagsljus eller indirekt dagsljus i de möteslokaler som anbudsgivaren 

erbjuder i den aktuella upphandlingen.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 6

Dold

2023-05-15  14:12

Ang. fråga 8-204.2.5.11

Anses det uppfyllt om man har en bastu i anslutning till gym eller krävs det fler attribut?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Kriteriet är uppfyllt om det finns en relaxavdelning med bastu och/eller pool på 

Konferensanläggningen. Bastu och pool ska således finnas inom relaxavdelningen.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 7

Dold

2023-05-15  14:13

Ang fråga 8-204.2.5.12

Om man inte har gym på hotellet men kan inkludera det i priset på ett närliggande gym inom gångavstånd 

har man då uppfyllt kravet?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Kriteriet är uppfyllt om det finns ett gym – separat rum - med minst fyra olika 

träningsredskap/stationer (t.ex. löpband, roddmaskin, fria vikter etc.) på Konferensanläggningen. Med 

Konferensanläggningens avses enligt avsnitt 7.3 ”Definitioner” antingen en enskild byggnad eller en 

anläggning med flera byggnader belägna inom till Konferensanläggningen tillhörande, avgränsad 

tomtmark.
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Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 8

Dold

2023-05-15  14:20

Ang. fråga 8-204.3.2

Måste man upplåta samtliga rum på hotellet till ramavtalet? I frågan anges antal enkelrum och antal 

dubbelrum men jag ser ingenstans att man kan ange en kapacitet av hotellet?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Samtliga kapacitetskrav på Konferensanläggningen framgår av Kapitel 4 ”Tekniska krav – 

Kravspecifikation”. Gällande specifikt kravet på övernattningsrum se avsnitt 4.1.4 ”Krav på 

övernattningsrum”.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 9

Dold

2023-05-15  14:24

Ang fråga 8-204.3.3.1 a och b

Kan man skriva ja på fråga a) och ange i fråga b) att vi kan göra detta mot en kostnad för grupper med mer 

än 100 personer eller är detta inte tillåtet?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I svaret på fråga a) anger anbudsgivaren om Konferensanläggningen kan erbjuda elektronisk 

deltagarhantering (mot extra debitering), oavsett hur stort deltagarantalet är. I fråga b) lämnar 

anbudsgivaren en beskrivning av Tjänsten elektronisk deltagarhantering i de fall anbudsgivaren kan 

erbjuda den Tjänsten.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 10

Dold

2023-05-15  14:27

Ang fråga 8-204.3.4

Om man anger priser för parkering kan man skriva att priset är Aktuellt pris. Detta pris kan komma att 

ändras under de 4 åren som upphandlingen är aktuell.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Ange det pris som gäller vid anbudstillfället.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 11

Dold

2023-05-15  15:10

Två frågor angående statistik.

Fråga 1: Är det korrekt uppfattat att man en gång i kvartalet ska lämna in den totala 

försäljningsredovisningen per ramavtal eller har man möjlighet att lämna in den totala 

försäljningsredovisningen i en klumpsumma för alla konferensramavtal som konferensanläggningen har?

Fråga 2: Den statistiken som ska lämnas en gång per år som är fördelat på deltagarspann är det korrekt 

uppfattat att det är en försäljningsredovisning per ramavtal dvs den totala försäljningsredovisningen för 

61-150 personer. Eller ska även denna delas upp i flera olika deltagarspann?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Fråga 1: Statistiken gäller per Ramavtal. 

Fråga 2: Enligt avsnitt 6.14.3 ”Redovisning och statistik” ska Ramavtalsleverantören i den årliga 

statistiken för respektive Ramavtal redovisa dels Total omsättning per aktuell tidsperiod (SEK) 

särredovisat för Små respektive Stora konferenser dels Total omsättning per helpension och 

dagkonferens fördelat per deltagarspann (SEK) avser Små konferenser.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 12

Dold

2023-05-15  15:21

Vi har en konferensanläggning som för närvarande totalrenoveras (och är stängd) men kommer att öppna i 

augusti 2023 får vi skicka in upphandlingen? Denna fråga avser samtliga 5 konferensupphandlingar.
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Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

För att kunna ingå i anbudet ska Konferensanläggningen uppfylla de krav som ställs i upphandlingen 

vid anbudstillfället.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 13

Dold

2023-05-15  16:24

Utvärderas priserna enbart i de blå cellerna? Dvs det pris vi lämnar i de lila cellerna utvärderas inte?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Av avsnitt – 2.2 ”Priser för särskild fördelningsnyckel samt för tillkommande eller avgående deltagare 

och Tjänster” framgår att angivna priser/information i Bilaga Priser Små konferenser helpension 

deltagare 61-150 inte ingår i utvärderingen utan kommer att användas vid Avrop genom en särskild 

fördelningsnyckel enligt Bilaga Priser särskild fördelningsnyckel/tillkommande eller avgående deltagare 

och Tjänster. Observera dock att i det fall pris och/eller information saknas i de obligatoriska cellerna 

avseende Möteslokal, Utrustning, Grupprum, Förtäring och Övernattning kommer anbudet att 

förkastas.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 14

Dold

2023-05-15  16:40

Om hotellkedjan som är registrerat i Tend sign har ett organisationsnummer och hotellen har ett eget 

organisationsnummer för varje hotell.

Kan då hotellkedjan lämna ett anbud fäe varje hotell via hotellkedjansinlogg och Kammarkollegiet skriver ett 

avtal med respektive hotell som det fungerat förut?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I de fall det blir aktuellt att teckna Ramavtal med en Konferensanläggning kommer det att tecknas 

med respektive Konferensanläggning.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 15

Dold

2023-05-15  17:01

Några frågor om prismatrisen.

Fråga 1: Har vi uppfattat det rätt att det totala är konferenspaketpriset som ska läggas in under rubriken 

konferenslokaler (lokal, förtäring osv) inte bara lokalhyra?

Fråga 2: Under utrustning så är boxen där man anger pris för elektronisk deltagarhantering grå betyder det 

att vi kan ta betalt för detta men att vi inte behöver ange något pris i ramavtalet? Detsamma gäller 

hybridmöten?

Fråga 3: Priserna för förtäring är det enbart tillkommande förtäring eller kan dessa priser avropas som 

separata delar utan att ha det ordinarie konferenspaketet?

Fråga 4: Antal bäddar, menar ni antal bäddar eller antal rum? Dvs ett rum med en hel dubbelsäng räknas 

detta som en eller två bäddar?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Fråga 1: Priset under rubrik ”Konferenslokaler” i prisbilagan avser pris för möteslokaler per deltagare 

för respektive deltagarspann och sittningsform samt hel och halvdag. 

Fråga 2: I avsnitt 8-204.3.3.2 ”Teknisk utrustning” framgår att kostnader för Hybridmöten får 

debiteras extra. I avsnitt 8-204.3.3.1 ”Elektronisk deltagarhantering” framgår att kostnader för 

”Elektronisk deltagarhantering” får debiteras extra. I prisbilagan anges enbart om Tjänsterna 

tillhandahålles eller inte. 

Fråga 3: Priserna avser i prisbilagan avser (som framgår av avsnitt 8-204.2.2) Priser för särskild 

fördelningsnyckel samt för tillkommande eller avgående deltagare och Tjänster. 

Fråga 4: Med bäddar avses bäddar, inte rum. En dubbelsäng bestående av två sängar som går att 

dela på utgör två bäddar. En dubbelsäng bestående av en säng som inte går att dela på utgör en 

bädd.
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Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 16

Dold

2023-05-15  14:41

Om myndigheten vid avrop vill använda sig av en annan sittning är skolsittning/biosittning kan vi ta ut ett 

extra tillägg för lokal om behovet av sittningen kräver en större lokal? Detta är möjligt i den nuvarande 

upphandlingen.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Anbudspriset omfattar, utöver övriga i konferenspaketet ingående Tjänster; skolsittning för 61-80 

deltagare och biosittning för 81-150 deltagare.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 17

Dold

2023-05-15  16:22

Om det inte finns en karta på en ort är det då kommungränsen som gäller?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I de fall det inte finns en karta över ett geografiskt anbudsområde utgör kommungränsen gränsen, 

förutom för Stockholm kommundel 16 Hässelby-Vällingby och för Stockholm kommundel 17 Kista.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 18

Dold

2023-05-15  12:27

Ang. 4.1.5.2 Vegetariskt alternativ. 

Matbeställningar görs generellt en vecka i förväg så det hade varit bra att ändra från 5 till 7 dagar.

Jag vill också att ni förtydligar att det gäller för enstaka deltagare om hela gruppen ska äta vegetariskt 

behöver vi få denna information tidigare så att vi kan säkerställa leverans. Dvs om 150 person ska äta 

vegetarisk meny så behöver vi veta detta tidigare än 7 dagar.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Kravet på fem (5) dagar kvarstår.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 19

Dold

2023-05-16  09:17

Kan myndigheterna välja mellan att avropa genom  "Tilldelning utan en andra konkurrensutsättning" eller 

"Tilldelning utan en andra konkurrensutsättning genom en särskild fördelningsnyckel" beroende på vilka krav 

de har?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-16  19:52

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Av avsnitt 6.9 ”Metod för Avrop och tilldelning av Kontrakt” framgår att Avrop utan en andra 

konkurrensutsättning genom en särskild fördelningsnyckel är avsedd för konferenser där paketen för 

helpension och dagkonferens inte svarar mot efterfrågat behov. Detta avser förändringar som 

överstiger tio (10) procent det aktuella Kontraktets värde.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 20

Dold

2023-05-15  07:47

Jag ser att det har kommit ut upphandling för små konferenser och möten, Helpension. Kommer det även att 

komma ut upphandling för dagkonferens, stora möten, hel- och halvdag utan förtäring samt timdebitering?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-17  16:36

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Upphandlingarna gällande Små konferenser Dagkonferens antal deltagare 5-60 och Små konferenser 

Dagkonferens antal deltagare 61-150 samt Stora konferenser från och med 151 deltagare är nu 

publicerade.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 21

Dold

2023-05-17  09:16

Förtydligande till svar på fråga 15.
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Så här står det i upphandlingen: 

Anbudsgivaren ska lämna pris för ett konferenspaket per deltagare. Ett konferenspaket för Helpension ska 

minst innehålla: möteslokal (inom respektive deltagarspann, skolsittning 61-80 deltagare och biosittning 

81-150 deltagare), förtäring (förmiddags-fika, lunch (en rätt alternativt buffé inklusive måltidsdryck och 

kaffe/te), eftermiddags-fika, middag (två rätter inklusive måltidsdryck och kaffe/te)) samt övernattning 

inklusive frukost

Men det finns ingenstans i prismatrisen att lämna pris för ett helt konferenspaket eftersom det är separata 

boxar i prismatrisen för lokalhyra, måltider, logi? Betyder det att vi inte ska lämna ett helt pris för 

konferenspaket utan separata delar och att ni själva räknar ut paketpriset?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-23  11:15

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Pris för helt konferenspaket per deltagarspann ska anges i prisfälten i avsnitt 8-204.2.1 Anbudspris i 

upphandlingsdokumentet.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 22

Dold

2023-05-17  12:36

Kan ni ange vilka bilagor ni önskar att vi skickar in tillsammans med anbudet och vilka bilagor vi ska skicka in 

när ni efterfrågar det.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-23  11:15

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Vilka bilagor som ska bifogas anbudet framgår av avsnitt 1.2. Innehållsförteckning. Vilka bilagor som 

tas in som kompletterande dokument framgår av avsnitt 5.8 Sammanställning kompletterande 

dokument.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 23

Dold

2023-05-17  12:56

Ang Underleverantörer

Om vi har en extern restaurang på hotellet. Dvs vi driver den inte själva men de lagar all mat som inkluderas 

i konferenspaketet skall dessa då anges som underleverantör? Har det någon betydelse om denna del 

(lunch och middag) överstiger  eller understiger 10% av det totala konferenspaketet?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-23  11:15

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I avsnitt 4.1 ”Krav på Tjänsten” framgår att i de fall anbudsgivaren kommer att använda en särskild 

Underleverantör för att uppfylla kravet på antal bäddar och/eller drift av konferensverksamheten ska 

detta anges i Anmälan om särskild Underleverantör. Underleverantör för restaurang omfattas därmed 

inte.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 24

Dold

2023-05-17  14:23

Bilagan Sanningsförsäkran ligger inte i bifogade bilagor men den kanske ni skicka ut i efterhand?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-23  11:15

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Se Kompletterande dokument Sanningsförsäkran Helpension 61-150.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 25

Dold

2023-05-17  14:24

Det finns ingen bilaga för leverantörsuppgifter som brukar bifogas anbudet är detta något vi inte behöver 

skicka in?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-23  11:15

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Vi kommer att ta in motsvarande uppgifter från de leverantör som erhåller ramavtal.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 26

Dold

2023-05-24  13:30

Angående Svar på Fråga 23: för att vara extra tydlig, stämmer det då att vi INTE behöver anmäla en extern 
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restaurang som underleverantör om maten serveras inom anläggningens byggnad/matsal?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-25  16:14

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Det stämmer att man inte behöver anmäla underleverantör i detta fall.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 27

Dold

2023-05-25  09:16

Om jag lämnar anbud på upphandlingen 61-150 personer är jag också med  och kan ta emot gäster under 

60 personer också eller måste jag också lämna in anbud för 5-60 personer också. Alltså måste jag lämna in 

två anbud?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-25  16:14

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Nej det är två separata upphandlingar och för att delta i båda måste anbud läggas i båda 

upphandlingarna. I avsnitt 1.4 ”Bakgrund och syfte” framgår att totalt fem (5) separata upphandlingar 

annonserats:                                                                                              

1 .Små konferenser och möten 2022, Dagkonferens antal deltagare 5-60  

2. Små konferenser och möten 2022, Dagkonferens antal deltagare 61-150 

3. Små konferenser och möten 2022, Helpension antal deltagare 5-60 

4. Små konferenser och möten 2022, Helpension antal deltagare 61-150 

5. Stora konferenser och möten 2022, (från och med 151 deltagare)

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 28

Dold

2023-05-29  07:39

Förtydligande till fråga 3,

Har vi uppfattat det rätt att även fast vi i dagsläge har min 40 rating enligt Creditsafe. Kan skriva in ett 

preliminärt sätt i avsnitt 5.6.2.1 att styrka ekonomisk och finansiell ställning i det fall vi inte skulle uppnå 

kravet i samband med kvalificering?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-30  16:38

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I de fall anbudsgivaren uppfyller kravet på rating vid anbudstillfället (dvs. när anbudet lämas in) 

behöver inte alternativa sätt att uppfylla kravet på ekonomisk och finansiell ställning redovisas.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 29

Dold

2023-05-29  10:14

Om garage finns i nära anslutning till hotellet men inte i samma byggnad kan man ändå svara ja på fråga 

20.3.4.e och skriva det i fritexten under f.?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-30  16:38

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Anbudsgivaren kan svara JA på fråga e) i avsnitt 8-204.3.4 i de fall Konferensanläggningen kan 

erbjuda plats i garage för gästernas bilar. Därutöver ska anbudsgivaren i svaret på fråga f) ange 

eventuell avgift vid parkering i garaget. Uppgifterna som lämnas i avsnitt 8-204.3.4 är information om 

Konferensanläggningens faciliteter, utöver det som är krav eller kriterier. Var exakt garaget ska vara 

beläget är inte kravställt men bör rimligen vara inom promenadavstånd från Konferensanläggningen.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 30

Dold

2023-05-29  14:00

Jag hittar inte kravet på fm. fika och em. fika som ska ingå i konferenspaketet. Är det kaffe/the och smörgås 

eller Kaffe/the och bakverk som ska ingå?

Det står specificerat i excelarket som ska användas vid särskild fördelningsnyckel men i paketpriset står det 

endast att fm. fika och em.fika ska ingå.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-30  16:38

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I avsnitt 8.2.1 ”Anbudspris” som avser pris för konferenspaket framgår att ett konferenspaket för 

Helpension antal deltagare 61-150 minst ska innehålla: möteslokal ((inom respektive deltagarspann, 

skolsittning 61-80 deltagare och biosittning 81-150 deltagare), förtäring (FÖRMIDDAGS-FIKA, lunch (en 

rätt alternativt buffé inklusive måltidsdryck och kaffe/te), EFTERMIDDAGS-FIKA, middag (två rätter 

inklusive måltidsdryck kaffe/te)) samt övernattning inklusive frukost. För- respektive eftermiddagsfika 

ska innehålla kaffe/te och smörgås eller kaffe/te och bulle enligt avropsberättigads önskemål. I 

prisbilagan som gäller vid Avrop genom särskild fördelningsnyckel samt för tillkommande eller 
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avgående deltagare och Tjänster ska priser för kaffe/te och smörgås respektive kaffe/te och bulle 

anges separat.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 31

Dold

2023-05-25  15:54

Kan jag ha ett externt konferenscenter inom gångavstånd som underleverantör för konferenslokalen? Vi har 

det i nuvarande avtal men undrar om det fortfarande fungerar på samma sätt.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-30  16:38

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Det företag som i frågan sköter driften av konferensverksamheten är, enligt avsnitt 4.1 ”Krav på 

Tjänsten”, att betrakta som särskild Underleverantör. I avsnitt 5.8 ”Sammanställning över 

kompletterande dokument” framgår att anbudsgivaren ska ange särskild Underleverantör i Anmälan 

om särskild Underleverantör som ges in som kompletterande dokument när Kammarkollegiet begär 

det. Vidare framgår av avsnitt 5.8 att i de fall särskild Underleverantör åberopas, kommer 

Kammarkollegiet som kompletterande dokument, även att begära in det åberopade företagets (den 

särskilda Underleverantörens) åtagande att anbudsgivaren förfogar över åberopade resurser enligt 

avsnitt Kvalificeringskrav och (som i den aktuella frågan) krav på antal bäddar och/eller drift av 

konferensverksamheten enligt avsnitt 4.1 ”Krav på Tjänsten”.

I avsnitt 4.1.1 framgår att "Med en Konferensanläggning avses en enskild byggnad eller anläggning 

med flera byggnader belägna inom, till Konferensanläggningen tillhörande, avgränsad tomtmark." 

I avsnitt 4.1.4.1 Krav på övernattningsrum framgår kravet att Konferensanläggningen ska ha minst 

150 bäddar samt att bäddarna ska vara belägna inom Konferensanläggningen, se definition i avsnitt 

4.1.1. I avsnitt 4.1.5.1 Krav på måltider, matsal framgår kravet att Konferensanläggningen ska ha en 

matsal/restaurang. Matsal/restaurang ska vara belägen inom Konferensanläggningen, se definition i 

avsnitt 4.1.1.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 32

Dold

2023-05-30  13:57

Behöver vi fylla i och bifoga Utkast Särskild Fördelningsnyckel mallen i samband med anbudet?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-30  16:38

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Se informationsmeddelande 2023-05-30

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 33

Dold

2023-05-29  15:59

Gällande dokument "Särskild fördelningsnyckel" vill ni förklara hur detta ska fyllas i? Läser det mer som att 

det är kunden som fyller i detta vid en offertförfrågan. Vad är det jag, som leverantör, ska fylla i?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-05-30  16:38

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Se informationsmeddelande 2023-05-30

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 34

Dold

2023-05-29  16:54

Vi har 115 dubbelrum, som samtliga kan användas som enkelrum. Ska vi sätta in siffran 115 i rutan för antal 

enkelrum OCH även 115 i rutan för antal dubbelrum, eller ska vi sätta 0 under enkelrum och 115 under 

dubbelrum?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-01  16:44

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I avsnitt 8-204.3.2 ”Information om Konferensanläggningen” fråga c) och d) anges endast antal 

dubbelrum (fråga d)) om inga separata enkelrum finns på Konferensanläggningen. Observera att 

endast rum med delbara sängar räknas som dubbelrum.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 35

Dold

2023-05-30  08:31

8-204.2.4.19 Om man har fast hörslinga i de stora konferenslokalerna men inte i alla lokaler kan man svara 

ja då. Vi har ingen mobil hörslinga.
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Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-01  16:44

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

För att uppfylla kriteriet i avsnitt 8-204.2.4.19 ”Hörslinga” ska Konferensanläggningen ha tillgång till 

hörslinga i reception och möteslokal, dvs. i minst en av möteslokalerna.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 36

Dold

2023-05-30  08:33

Om man har ett omklädningsrum med bastu räknas det som relax? Annars vill vi att ni anger vilka attribut 

som ska ingå för att man ska få kalla något för relax?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-01  16:44

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

För att uppfylla kriteriet i avsnitt 8-204.2.5.11 ”Relaxavdelning med bastu och/eller pool” ska det 

finnas en relaxavdelning med bastu och/eller pool på Konferensanläggningen. Övriga attribut inom 

relaxavdelningen omfattas inte av kriteriet men enbart en bastu med omklädningsrum är inte att 

betrakta som en relaxavdelning.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 37

Dold

2023-05-30  13:26

Kan två-rätters middag serveras på buffé med förrätt och varmrätt?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-01  16:44

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Middagens förrätt och varmrätt kan serveras på buffé men för att uppfylla kriteriet i avsnitt 

8-204.2.5.14 ”Bordsserverad middag” ska Konferensanläggningen kunna erbjuda bordsserverad 

middag i matsalen. Observera att enligt avsnitt 8-204.2.1 ”Anbudspris” ska priserna omfatta samtliga 

krav och uppfyllda tilldelningskriterier och gälla för samtliga Avrop enligt detta Ramavtal vilket innebär 

att inte någon extra debitering får ske för bordsservering.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 38

Dold

2023-06-02  15:11

I er upphandling så efterfrågar ni input om kaffe, te och kakao; 8-204.2.3.3

Jag uppfattar det som att ni med kakao syftar till dryck och inte till ätbar råvara. Stämmer det?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-07  16:19

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Kriteriet i avsnitt 8–204.2.3.3 ”Kaffe, te och kakao” avser kakao som dryck.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 39

Dold

2023-06-02  15:11

I den övergripande ingresstexten om vad ni eftersöker i Miljöledningssytemet så har ni en punkt som säger: 

”Till beskrivningen ska anbudsgivaren bifoga ett exempel paa dokumentation fraan en genomfoard 

uppfoaljning och av eventuella identifierade avvikelser.”

Jag kan inte i frågorna finna vart denna info skall besvaras. Eller menar ni att den skall finnas tydlig i vår 

Hållbarhetspolicy?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-07  16:19

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Enligt avsnitt 5.6.3 ”Miljöledningssystem” ska anbudsgivaren, för att styrka kravet på 

miljöledningssystem, som ett kompletterande dokument, lämna antingen ett giltigt certifikat för ett 

visst miljöledningssystem, t.ex. ISO 14001, EMAS-registrering, EU Ecolabel, Svanen, Green Key eller en 

beskrivning av anbudsgivarens miljöledningssystem som innehåller de i punkt 1–4 i avsnitt 5.6.3 

efterfrågade uppgifterna. Punkten 4 omfattar bl.a. ett exempel på dokumentation från en genomförd 

uppföljning och av eventuella identifierade avvikelser.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 40

Dold

2023-06-07  10:02

Hur många kommer med i upphandlingen per område? Finns det ett tak för hur många som kommer listas i 

tex Malmö? Så om max är 7 anläggningar så kommer inte den 8:e med?
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Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-09  17:00

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I avsnitt 1.9 ”Antal Ramavtalsleverantörer per geografiskt anbudsområde (kommun/kommundel)” 

framgår hur många följande antal Ramavtalsleverantörer per geografiskt anbudsområde 

(kommun/kommundel) som Kammarkollegiet kommer att tilldela Ramavtal, under förutsättning att så 

många anbud uppfyller ställda krav. I avsnitt 3.1 ”Process för prövning, utvärdering och kvalificering” 

framgår vad som gäller om två eller flera godtagbara anbud efter utvärdering erhåller samma 

jämförelsesumma.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 41

Dold

2023-06-07  13:29

Vi har inbyggt brandlarm i våra hcp rum som ger vibrationer som  kan uppfattas med känsel men det är 

ingenting som man kan lägga under en kudde. Det är mer sofistikerat än så. Jag antar att vi kan svara ja på 

frågan X.2.4.23 Brandlarm som uppfattas med känseln

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-09  17:00

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I de fall det finns brandlarm i övernattningsrum som uppfattas med känseln och som varnar personer 

med syn- och/eller hörselnedsättning vid brand med exakt samma funktionalitet som ett brandlarm att 

lägga under kudden är kriteriet uppfyllt.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 42

Dold

2023-06-07  14:20

Vilka måltider ska ingå i halvdag?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-09  17:00

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Pris för halvdag avser endast lokal. Pris för detta lämnas i bilaga Priser.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 43

Dold

2023-06-07  13:22

Jag har svårt att hitta på kartan vilket anbud som jag ska lämna?

Södertälje kommun övrig -1

Nykvarn -1

Vi ligger mellan Nykvarn och Järna (153 95 Järna)

Förut har jag lämnat anbud för Södertälje men då syntes det på kartan.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-09  17:10

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Anbud ska lämnas i det geografiska anbudsområde (kommun/kommundel) där konferensanläggningen 

är belägen. I de fall det inte finns en karta över ett geografiskt anbudsområde utgör kommungränsen 

gränsen, förutom för Stockholm kommundel 16 Hässelby-Vällingby och för Stockholm kommundel 17 

Kista.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 44

Dold

2023-06-14  10:52

Om vi får en förfrågan som ser ut så här:  

Ankomst till lunch dag 1, sedan konferenslokal 4 timmar, eftermiddagsfika, tvårättersmiddag, övernattning, 

frukost dag 2, konferenslokal 4 timmar, förmiddagsfika samt lunch. Kunden har önskemål om U-bord och de 

är 20 personer + 2 extra gäster på lunchen dag 2.

Hur ska vi då offerera priset till kunden? Offererar vi en helpension enligt det pris vi anger i "8-204.2.1 

Anbudspris" och lägger till en extra lunch (dag 2) + tillägg per person per dag för annan möblering + 2 extra 

lunchgäster från den bifogade prisbilagan? Eller ska vi offererar endast priser från den bifogade prisbilagan, 

dvs konferenslokal i U-bord halvdag x 2 + förtäring styckvis, dvs 2 x lunch, 2 x fika, 1 x middag, 1 x 

övernattning?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-15  15:49

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Det är den avropsberättigades behov som avgör vilken avropsordning som ska tillämpas. Förändringar 

som överstiger 10 procent av det aktuella kontraktets värde ska avropas genom en särskild 

fördelningsnyckel. Exemplet omfattar u-bord som inte omfattas av paketet och borde därför avropas 
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genom en särskild fördelningsnyckel.  Observera att en konferens för 20 deltagare inte ska avropas 

från detta Ramavtal.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 45

Dold

2023-06-14  10:38

Är det idé att lämna anbud om största konferenslokalen rymmer max 120 personer?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-15  15:49

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Som framgår avsnitt  4.1.1.1 "Krav på Konferensanläggningen, kapacitet" ska Konferensanläggningen 

ha minst en (1) möteslokal som har kapacitet att ta emot 80 personer i skolsittning och 150 personer i 

biosittning.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 46

Dold

2023-06-12  09:37

Jag hittar inte en karta över området Helsingborg Kommun Övrigt.

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-15  15:49

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

I de fall det inte finns en karta över ett geografiskt anbudsområde utgör kommungränsen gränsen. 

Det finns ett geografiskt anbudsområde som heter Helsingborg kommun övrig.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 47

Dold

2023-06-12  09:40

På första sidan av anbudet ska man fylla i namn på upphandlingen. Är det då Små konferenser och möten 

2022, Helpension antal deltagare 61-150 ?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-15  15:49

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Anbudsgivaren fyller lämpligen i namnet på den aktuella upphandlingen i detta fall Små konferenser 

och möten 2022, Helpension antal deltagare 61–150, eller efter eget önskemål.

Alla

Datum:

Till:Från:

Publik fråga 48

Dold

2023-06-12  10:53

Hej, när man ska lägga in priser i Excell arket för Priser konferens med helpension, ska allt vara specificerat? 

t ex där det står det pris för heldag samt halvdag är det bara lokalhyran då? Ska allt specificeras var för sig i 

dokumentet?

Från: Alla

Datum:

Till:

Publikt svar 2023-06-15  15:49

Statens inköpscentral vid Kammarkollegiet

Se avsnitt 8-204.2.2. Uppgifterna i bilaga Priser avser enstaka tjänster.
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